

## 景林资产冠名中欧一二期校园最大教室 Classroom Named in Honour of Greenwoods Asset Management

7月18日，在上海市副市长翁铁慧女士的见证下，“景林教室”正式诞生。中欧院长朱晓明教授，中欧名誉院长兼中欧教育发展基金会理事长刘吉教授，景林资产董事长蒋锦志（CEO 2008）先生共同为教室铭牌揭幕。

“景林教室”的前身是中欧第三教学中心115教室，即中欧一二期校园中最大的教室，配备有先进的多媒体教学与会议设施，共135个座位。中欧很多课程、大型讲座、会议、论坛皆在该教室举行。

朱晓明院长代表学院向景林资产的大力支持和慷慨捐助表示感谢，他衷心希望未来有更多的校友企业像景林资产一样回馈母校、支持母校，为中欧教育事业的持续健康发展作出贡献。

The largest lecture hall among those in the Shanghai Campus' first two phases was named the Greenwoods Lecture Hall on July 18 to mark an investment in the facility by Greenwoods Asset Management. The ceremony was attended by Shanghai Vice Mayor Weng Tiehui, CEIBS Executive President Zhu Xiaoming, CEIBS Honorary President & Education Foundation President Liu Ji, and Greenwoods Asset Management CEO Jiang Jinzhi (CEO 2008).

The newly named site is the spacious, 135-seat lecture hall located in room 115 of Academic Centre 3. It is equipped with state-of-the-art multimedia facility for teaching and conferences, and has long been the venue for numerous classes, lectures, meetings and forums.

CEIBS DEPTH GLOBAL BREADTH

每MBA课程案例库开发共享平台建设项目  
Shanghai MBA Case Development and Sharing Platform

启动仪式 Inauguration Ceremony

2013年7月 2013



NESS SCHOOL